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Datum: 2024-04-22 
Diarienummer:  

ENKEL FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

    

Enkel fråga till Annie Östlund (C) om dumpade 
byggrester i naturen  

Problemen med oseriösa byggaktörer har sedan länge varit kända i flera 
områden i Huddinge, oftast nyproduktionsområden. Nyligen rapporterade 
SVT om nyproduktioner i Huddinge där byggföretagare från Södertälje och 
med nätverk systematiskt mjölkat bostadsrättsföreningar på miljoner och 
lurat minst ett hundratal bostadsköpare. I flera fall efter att bostäderna 
blivit klara har aktören bland annat suttit kvar i styrelsen i flera år och inte 
låtit de boende få insyn i ekonomin.  

Många Huddingefamiljer upprörs över dessa företag och inte minst att det i 
samband med att det byggs på flera håll i vår kommun sker dumpning av 
byggrester i naturen. Bygg och skräprester som lämnas i eller i närheten av 
natur har många negativa konsekvenser för djur och natur. Glassplitter kan 
exempelvis direkt skada djur. Dumpningen av byggrester försämrar 
därutöver attraktiviteten av våra fina bostadsområden i Huddinge.  

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ordförande i Bygglovs- och 
tillsynsnämnden Annie Östlund (C):  

Planerar du att vidta några ytterligare åtgärder för att intensifiera 
tillsynsinsatserna mot dessa oseriösa aktörerna för att liknande dumpning 
av byggrester inte ska fortsätta?  

För Liberalerna 

 

Bo Källström 

 

 


